

600 jaar Hilversum waarvan 50 jaar Hilversumse Meent

Verslag bestuursvergadering 4 juni 2024 om 19.30 uur in de Kruisdam (Zuidzaal)

Aanwezig: Jaap Diepeveen, Cees Kuilaars, Bert vd Broek, Rob de Graeve, Joost Nachbahr (interimbestuur);

Marjolein van Houten, Alie van Luijk-Mennink, Paul Peter Lindner, Jill Kaercher (nieuw bestuur)

1. Welkom en Agenda
2. Verslag van de vorige vergadering dd. 21 mei jl. akkoord.
3. Mededelingen.
 - a. Mededeling: Afscheid Vera (Yoga) (30-05) en Wil Dekker (Dans je fit op muziek) (28-05)
Daar is door Rob aandacht aan besteed.
4. Ingekomen – uitgaande Mail

Ingekomen mail in principe ter kennisname.
Als iemand er een voorstel aan wil verbinden dan graag volgende vergadering met voorstel terug.

 - a. Van 'Saphira Banjaktoeter' met uitnodiging voor 50 personen voor Retour met Stoomtrein van Hilversum naar Spoorwegmuseum tgv 150 jaar dat Hilversum in 1874 werd aangesloten werden op de treinlijn van Hilversum naar station Utrecht Maliebaan. Wij mogen personen voordragen.
Is door Marjolein geregeld.
 - b. Mail via Liesbeth Michels (21-05) met melding van Christine over week van jonge mantelzorgers. Activiteit op 4 juni in 't Web.
Zijn te weinig aanmeldingen voor. Gaat waarschijnlijk niet door.
 - c. Van LSA: over summer school. (Hoe zien actieve gemeenschappen er uit in 2030?) Voor kennisgeving
 - d. Van Oranjefonds over een webinar: Hoe je je organisatie klaar maakt voor toekomstige vrijwilligers. Op 11 juni 2024 van 12 tot 13 uur. voor kennisgeving
 - e. Uitnodiging aan vrijwilligers uit Hilversum Daarom ontvangt u deze mail met een aanbod om gratis een prachtig concert bij te wonen op 31 mei. Veteranenconcert Gooi & Vechtstreek. Voor kennisgeving. Kwam laat binnen.
 - f. Mail (21-05) Van Desiree Tolsma met uitnodiging voor overleg (op 11-6) over activiteiten voor mensen met psychische kwetsbaarheid. Voor kennisgeving
 - g. Mail (30-05) Nieuwsbrief mei 2024 van Beter Oud Worden: zie link [Van Beter Oud Worden](#). Voor kennisgeving
 - h. Nagekomen: jaarverslag Adviesraad Sociaal Domein. Voor kennisgeving
 - i. Verzonden: Jaap heeft conform besprokene in afgelopen vergadering een reactie inzake ondersteuningsaanbod van IMOZ gestuurd aan Hans van Dijkhuizen (22-05). Prima.
 - j. Mail (21-05) van Iris Stokman met toezending van de 2 conceptregelingen nav de 16^e Mei. Jaap heeft nav de bijeenkomst en de toegezonden concepten een analyse gemaakt. Dat wordt meegenomen bij het geplande gesprek met Iris.
Jaap, PP en Rob gaan daarheen.
5. (Voortgang) contacten nav aanmelding nieuwe vrijwilligers.
 - a. Aanmelding van Else voor fotograferen (doorgestuurd naar A&E) en van Canip Galip Yavasogly (onduidelijk). Plus nog een aanbod als zwarte Piet. Maud niet te bereiken omdat Joost geen wachtwoord had.
Joost actualiseert (na vakantie) de "ïngekomen vrijwilligers"-lijst en stuurt die ter afhandeling aan nieuw bestuur.

600 jaar Hilversum waarvan 50 jaar Hilversumse Meent

6. Nog iets nieuws inzake aanvraag Praathuis 2025 en de bezwaarprocedures Praathuis en Stichting 2024? Geen nieuws. Wachten bericht (inclusief) het besluit van de bezwaarcie af.

7. Portefeuilles:

- A. Portefeuille voorzitter: actualiteit, mededelingen
- a. Aardgasvrij en duurzame energievoorziening: bijeenkomst van 28 mei en evt. nog meldingen nav ALV Hilverzon (Herman Nieuwland).
 - o Bericht van Herman komt na zijn vakantie.
 - o Bijeenkomst van 28 mei was prima. PP, Alie en Jaap waren aanwezig. Problematiek is niet eenvoudig.
Oa. discussie buurt (Meent) batterij – thuisbatterij.
 - o Er komt een beeldverslag van de bijeenkomst.
 - o 17 juni is de geplande bijeenkomst met Paul van Pol, gemeentelijk manager duurzaamheid. Jaap, Cees, Herman, PP nemen daaraan deel.
- Wijkbeheer.
Bijeenkomst wijkbeheer – notulen van 16 mei. Cees, was hierbij aanwezig. Oa. Is aandacht besteed aan de rol en positie van de commissie. Ook aandachtspunt voor het nieuwe bestuur. Cees heeft een aanvulling op het verslag gestuurd. Dat wordt bij het verslag van deze vergadering gevoegd.
- B. Portefeuille Communicatie
- a. Communicatiebeleid Degelijk en goed verhaal. PP ziet het niet als handenbinder. Joost geeft aan dat de inhoud niettemin niet als vrijblijvend is bedoeld. Van bestuur wordt gevraagd zich zowel over de redenen voor communicatie als over de uitgangspunten en mogelijkheden en aanbevelingen uit te spreken en daarop expliciet beleid te formuleren. Afgelopen jaren is communicatie steeds als belangrijk beschouwd maar heeft ook steeds te weinig structureel invulling gekregen. Er zijn tevens aantal concrete aanbevelingen voor het nieuwe bestuur in opgenomen. De notitie (uitgebreid en laat aangeleverd) wordt nu niet behandeld. Dat is aan het nieuwe bestuur. Joost biedt aan daarbij aanwezig te zijn voor nadere toelichting.
 - b. Benoeming leden redactie Communicatiemiddelen Stichting.
Deze benoeming is de afronding van een proces van afgelopen maanden. De regeling (aanvulling op het redactiestatuut) is eerder (in april) door het bestuur vastgesteld (oa in overleg met Kas en Joris). Op basis hiervan is een redactieteam bij elkaar gezocht en gevormd. Daarmee zijn al enkele kennismakingsbijeenkomsten geweest. Gevraagd wordt nu in te stemmen met het benoemingsvoorstel en de redactie definitief te benoemen. Daarover wordt een instemmend principebesluit genomen, dat na kennismaking van Marjolein met de redactieleden in een eerstvolgende volgende vergadering door het nieuwe bestuur wordt bevestigd.
Ter informatie is genoemde en reeds vastgestelde regeling “Redactie” bijgevoegd.
- C. Portefeuille beheer (Bert): actualiteit, mededelingen
- a. Vertrek Alma: eerder vertrek
- voortgang tijdelijke vervanging (info ter vergadering)
Jaap en Bert hebben contact gehad met Peter de Graaf. Deze is bereid de taak zolang als nodig is -tot eind van het jaar-in te vullen. As. maandag is er een nader gesprek over invulling van uren en werkzaamheden.
Aanvraag voor definitieve invulling van de beheersfunctie is aan het nieuwe bestuur.

600 jaar Hilversum waarvan 50 jaar Hilversumse Meent

- De noodzaak van een structurele invulling is door dit bestuur al aangegeven bij de aanvraag voor 2024.
- b. Hoe is beheer komende weken ingevuld tot de tijdelijke vervanging?
In principe is alleen de vrijdag niet invulbaar. Op de website vermelden dat het wijkcentrum vrijdag helaas gesloten kan zijn.
 - c. Consequenties wijziging meldkamer alarmbeheer – bericht Den Butter Techniek
Doorsturen naar Alie en Rob.
Bert blijft bij afhandeling betrokken. Heeft kennis van het oude contract. Bert regelt alarm administratief af.
 - d. Nav. melding servicebedrijf over onderhoud verwarmingsketel: handelt Jos af als die terug van vakantie is.
- D. Portefeuille activiteiten en evenementen (Cees): actualiteit, mededelingen
- a. Voortgang financiën Muziekfestival 2024 van Meent Cultuur
Nog geen reactie ontvangen. Afgesproken is de vraag met positieve insteek te behandelen, waarbij wel is aangetekend dat, bij afwijzing van een van de in begroting opgenomen financiële bijdragen, het programma dienovereenkomstig wordt aangepast.
 - b. Voortgang besluit biljartplaatsing (Cees en Bert)
In het gesprek is de conclusie door Bert en Cees toegelicht. Het bestuur heeft het verzoek van de biljartclub begrepen en extra zorgvuldig willen behandelen. Zeker niet vanuit een negatieve benadering. De conclusie is na gesprekken met diverse betrokkenen niettemin dat er geen ruimte is voor andere oplossingen dan de huidige status quo. Het bestuur heeft begrip voor teleurstelling bij de biljartclub maar ziet geen andere optie.
 - c. Cees & Alie hebben contact gehad met de Tai Chi-docent nav. het niet doorgaan van een bijeenkomst tengevolge van een misverstand. Is opgelost. Alie zal nog contact hebben.
- E. Uitvoeringsagenda Wonen in de Meent (Cees) actualiteit, mededelingen
- a. Notitie uitvoeringsagenda Wonen in de Meent en bijeenkomst klankbordgroep dd. 27 mei jl. Vanuit het eerder besprokene en ingenomen standpunten vindt het bestuur het belangrijk dat het grip op de voortgang en de in te nemen positie. Dit in goede en nauwe samenwerking met de commissie Wonen in de Meent. PP zal met Herbert en de commissie als portefeuillehouder contact opnemen. Cees stuurt berichtje naar Herbert Kwak. Positie bestuur ligt primair op communicatief gebied de zorg dat de stem van de Meentbewoners wordt gehoord en serieus genomen. En dat rekening wordt gehouden met de uitkomsten van het eerdere onderzoek. Actie wordt ondernomen op signaal vanuit werkgroep of klankbordgroep.
 - b. Bijeenkomst Uitvoeringsagenda met Welzijns- en Zorginstanties dd. 03-06 jl.
Was informatief. Verder niet speciaals over te melden.
- F. Portefeuille financiën (Rob) actualiteit, mededelingen
- Kilometervergoeding vrijwilligers Meentbewoners voor Meentbewoners
Is een interne zaak binnen MvM als richtlijn voor vergoeding tussen vrijwilliger en cliënt. Het is redelijk daar aan te sluiten op de vergoeding van “Auto-Maatje”
Als interne vergoeding binnen de stichting wordt besloten zowel voor vrijwilligers als ZZP-ers een vergoeding van 0,25 te hanteren.
- G. Portefeuille Welzijn & Zorg en Beweging

600 jaar Hilversum waarvan 50 jaar Hilversumse Meent

- a. Voortgang Meentmobiel, oa. mbt verzekeringen. Cees en Rob vragen de gewenste informatie op en handelen dit verder af. Duidelijkheid en goede regeling van de verkeringsituatie is wat ons betreft nog steeds voorwaarde voor start van het project.
Bestuur is van mening dat gezien de betrokkenheid en verantwoordelijkheid voor dit project (alsmede de uitgangspunten van communicatiebeleid) het Meentlogo op de mobiel hoort. Neemt Marjolein op.
- b. Kennismaking met maatschappelijk werkster en samenwerking VERSA
Gesprek oa. Over samenwerking. Positief contact geweest.

13. Voortgang Nieuw bestuur

- a. Afspraken overdracht
Ieder maakt onderling afspraken over overdracht.
Jill had begrepen dat er een splitsing kwam tussen activiteiten en evenementen enerzijds en de clubs anderzijds. Dus ook in de portefeuilles. Wat de portefeuille betreft was dat niet de bedoeling. In nieuwe bestuur bespreken.
- b. Archief. Na zijn vakantie maakt Joost overzicht. Het meeste staat intern al geadministreerd.
- c. Afhandeling deze vergadering
Joost maakt "aan de vakantie-picknicktafel" het concept-verslag. Laat dat eerst rondgaan bij oude bestuur en stuurt het dan in voor bespreking in het nieuwe bestuur.
- d. Melding in organisatie (aanspreekpersonen): er is een melding uit aan alle interne aanspreek- en contactpersonen
- e. Mailadressen - Mailbox voor nieuwe bestuur. Is geregeld door Kas.
- f. Kamer van Koophandel. Regelen Alie en Rob.
- g. Communicatie. Het bijgesloten communicatie-overzicht biedt prima handvaten.
Joost regelt een interview van oude en nieuwe voorzitter bij Hilversums Nieuws.
- h. Planning vergaderingen en ruimte reserveren vanaf 4 juni bij Jos. Doet Alie.

14. Voorstel benoeming nieuw bestuur

De interim-bestuursleden Jaap Diepeveen, Cees Kuijlaars, Bert van den Broek en Joost Nachbahr treden per 5 juni af. Ter vervulling van deze vacatures wordt op basis van het voorliggende voorstel besloten tot benoeming van Marjolein van Houten – van Veen (voorzitter), Jill Kaercher (vice-voorzitter), Alie van Luijk (secretaris), Paul Peter Lindner tot leden in het nieuwe bestuur. De termijn van het bestuurslidmaatschap van Rob de Graeve (Penningmeester) was reeds per mei jl. verlengd. De taakverdeling wordt in de eerstvolgende vergadering van het nieuwe bestuur bekrachtigd.

15. Rondvraag

- a. E is nog een zonnescerm onderweg. Elte is op vakantie. Blijft dus nog even liggen.
Handelt Rob verder af.
- b. 14 juni is er wethouder overleg. Met het nieuwe bestuur. Dan sluiten Jaap en Cees aan. Jaap en Marjolein maken concept agenda

16. Datum / agendapunten: regelt nieuwe bestuur onderling. Sluiting

600 jaar Hilversum waarvan 50 jaar Hilversumse Meent

BIJLAGE:

Mail van Cees Kuijlaars aan Fred Goores en Jacques Jongerden (commissie wijkbeheer)

Cc: Bestuur

Inzake: concept-notulen vergadering commissie WBH dd16/5

dd. 04-06-24

Goede morgen Fred,

Dank voor de concept notulen. Wat bemerkings van mijn kant.

Allereerst wil ik bemerken dat het mij een groot genoegen was om weer eens mee te draaien in de commissie. 😊 En wat goed dat er een nieuw commissielid is.

47.1

Daar heb ik toegelicht dat het ook het beste zou werken als de commissie door het bestuur wordt ingeschakeld bij alle of vrijwel alle onderwerpen die het werkveld van de commissie raken (groen en stenen). Het uitdiepen/uitzoeken van bepaalde zaken en dan het resultaat al dan niet ter besluit, voorleggen en bespreken met het bestuur. Zo ging het vroeger, dat liep heel goed en zo zou het weer moeten kunnen gaan lopen.

- De commissie is ervoor
- Het bestuur ontlast zichzelf.

47.4

Ik heb aangegeven dat er helaas nog allerlei onduidelijkheden zijn rond het onderwerp "verzekeringen" en dat die opgelost moeten zijn voordat de MeentMobiel ook daadwerkelijk op pad kan.

Fijne dag

Cees Kuijlaars